
 
 

楊淑貞 

 

早年以優異成績畢業於香港演藝學院，獲頒聲樂演唱深造文憑。  曾任教香港演

藝學院音樂劇歌唱達十年，自一九九八年起任香港教育學院聲樂導師，教學及錄

音經驗豐富，遍及古典、音樂劇及流行歌唱風格；亦為職業和音歌手、聲樂及合

唱指導。曾灌錄個人及組合唱片，包括最新推出的組合鐳射碟〈再見有情 － 赤

道重逢〉。楊氏經常為廸士尼的廣東版卡通製作錄音，亦曾灌錄多首古典廣告歌

曲。自二○○三起為香港銅鑼灣浸信會詩班指揮。 

 
SARAH YEUNG 
 
Graduated with distinction from The Hong Kong Academy for Performing Arts, Sarah 
is an experienced teacher in classical, musical theatre and pop singing ; vocal and 
choral coach ; professional back up singer, and experienced recording artist with her 
own solo and group albums released in her early years, including the just-released CD 
named “Equator Reunion”.  Her voice can be also heard in plenty of Disney cartoons 
(Cantonese version) and classical jingles.  Sarah has taught musical theatre singing 
at The HKAPA for 10 years, and has been teaching classical singing in The Hong 
Kong Institute of Education since 1998.  
 
 

 


